Upcoming Events



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخيال الموهية في الحيياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 - December 2024 **High School**

Dec 2nd Installment Fee due

Dec 6th International **University Fair**

Dec 8th **Arabic Language Day**

> Dec 8th Twin Day

Dear CBS families,

We are now more than 3 months into the school year and quickly approaching the end of the first semester with most students completing the work brilliantly! This year, in particular, the pace of school has moved quickly. Our teachers are committed to making sure students are well prepared to do their best and are mindful of other expectations and deadlines students have.

Parents can support their children by helping them stay organized and checking in regularly on Renweb to see if they are on top of their schoolwork, yet also maintaining reasonable life balance. When in doubt or you have concerns, talk to your son/daughter and communicate with teachers as necessary.

As the weather changes, it is important to encourage your children to wash their hands regularly, eat well, exercise, and go to bed early enough to get the necessary sleep they need. Good nutrition, exercise, and rest will boost their immune system. We want our students to be balanced, healthy, and resilient young people and this requires a supportive partnership and ongoing communication between students, parents, and the school.

School and Home communication is an important factor in student achievement. Parents can use Renweb to see the achievement levels of your child. Kindly note that the mark on Renweb represents the students collective grades till moment and that it changes with each new entry. We also request that you maintain regular contact with the school either with individual teachers, the social worker or the principal.

r e n 🙏 w e b



ACTIVITIES CONDUCTED IN NOVEMBER:



CAREER GUIDANCE WORKSHOPS: Course Selection Workshop: CBS arranged a course selection workshop for G10 parents and students on Nov. 29th. It included everything related to subject choice and university requirements.

MOHE Session: Representatives from MOHE explained all about internal and external scholarships to G12

CBS MUN: CBS hosted the first Model United Nation's Conference for three days. A remarkable gathering of young diplomats. Uniting to discuss, debate and inspire solutions foe global challenges.

International Day:

Students enjoyed the diversity of cultures presented by different classes in the international day celebration on the 21st of November.





Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 - December 2024 **High School**

Bringing Talent to Life

Dec 15th To Dec 23th **Sem 1 Exams** Gr 6-12

National geographic



Physics Observatory



Dec 23rd **Quarter 2** Ends

Dec 24th to

Jan 5th Winter break

Our MS and HS teams have shared in soccer, volleyball, and basketball competitions. Our students played well, showed great sportsmanship and represented the school well. They

also got good positions in several games. Congratulations to our teams.

Field Trips: All grades had their local field trips planned during the month of November.

Our MS and HS bovs and

Girls teams in both basketball and football have been sharing in friendly matches with Asrar Al Qabandi Bilingual school and American School of Kuwait.



UPCOMING EVENTS IN DECEMBER:

University Fair: On December 6th, Canadian Bilingual school is hosting an international university fair by MEC group. G12 students will have the chance to ask questions about admission requirement and available professions in different countries.



Alumni Reunion: CBS takes pride in its graduates, thus students who graduated from CBS class 2015 and after are invited for the 5th Alumni Reunion on the evening of December 22nd.



Value of the Month: Global Citizenship

Sincerely, Ms. Gihan Hassan High School Principal

Upcoming Events

2 ديسمبر استحقاق قسط الرسوم

6 دیسمبر

معرض الجامعات الدولي



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخسال الموهية في الحيباة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 – December 2024 High School

عائلات CBS الأعزاء.

مر أكثر من 3 أشهر منذ بداية العام الدراسي ونحن نقترب بسرعة من نهاية الفصل الدراسي الأول، حيث أكمل معظم الطلاب أعمالهم ببراعة! هذا العام، على وجه الخصوص، تحركت وتيرة الدراسة بسرعة. معلمونا ملتزمون بضمان استعداد الطلاب لتقديم أفضل أداء لهم، وهم يراعون التي قد تكون لدى الطلاب.

يمكن للآباء دعم أبنائهم من خلال مساعدتهم على تنظيم أنفسهم والمتابعة بانتظام على منصة Renwebللتأكد من أنهم يواكبون دراستهم المدرسية، مع الحفاظ على توازن حياتهم بشكل معقول. وعند الشك أو وجود أي قلق، يجب التحدث مع أبنائهم والتواصل مع المعلمين عند الحاجة.



WASH YOUR HANDS

STAY ACTIVE

SUPPLEMENT
WITH VITAMINS

CET ENOUGH
SLEEP

LIMITALCOHOL

MAINTAIN A

مع تغير الطقس، من المهم تشجيع الأطفال على غسل أيديهم بانتظام، تناول الطعام الصحي، ممارسة الرياضة، والذهاب إلى الفراش في وقت مناسب للحصول على النوم الكافي. التغذية السليمة، والتمارين الرياضية، والراحة ستحسن من جهاز المناعة لديهم. نريد لطلابنا أن يكونوا شباباً متوازنين وأصحاء وقادرين على التحمل، وهذا يتطلب شراكة داعمة وتواصل مستمر بين الطلاب، والآباء، والمدرسة.

يعد التواصل بين المدرسة والمنزل عاملاً مهماً في نجاح الطلاب. يمكن للآباء استخدام منصة Renweb لمتابعة مستويات الإنجاز لأبنائهم. نرجو

ملاحظة أن الدرجة على Renweb تمثل درجات الطالب التراكمية حتى اللحظة، وأنها تتغير مع كل إدخال جديد. كما

نطلب منكم الحفاظ على التواصل المنتظم مع المدرسة، سوّاء مع المعلمين الفرديين، أو الأخصائي الاجتماعي، أو المدير.

COURSE SELECTION How to Choose Classes for Next Year

الأنشطة التي أجريت في نوفمبر:

ورش العمل للإرشاد المهني: ورشة اختيار المواد الدراسية: نظمت ورشة لاختيار المواد الدراسية نظمت ورشة لاختيار المواد الدراسية CBSللطلاب وأولياء أمورهم في الصف العاشر بتاريخ 29 نوفمبر. تطرقت الورشة إلى كل ما يتعلق باختيار المواد ومتطلبات الجامعات قدم ممثلو وزارة التعليم العالي شرحاً كاملاً عن المنح الدراسية الداخلية والخارجية لطلاب الصف الثاني عشر.

مؤتمر نموذج الأمم المتحدة: استضافت CBSأول مؤتمر لنماذج الأمم المتحدة لمددة ثلاثة أيام حيث قام الديبلوماسيون الشباب بمناقشة و طرح حلول للتحديات العالمية.



اليوم العالمي:

استمتع الطّلاب بتنوع الثقافات التي قدمتها الفصول الدراسية المختلفة خلال الاحتفال باليوم العالمي في 21 نوفمبر.





8 ديسمبر يوم التوأم

اليوم العالمى للغة العربية

الأحداث القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخبال الموهبة في الحيباة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 - December 2024 **High School**

إلى 23 ديسمبر اختبارات الفصل الدراسي الرحلات المدرسية: قامت جميع الصفوف برحلات مدرسية محلية خلال شهر نوفمبر.

الأول الصفوف 6-12

15 دىسىمبر



ناشونال جيوجرافيك



المسابقات الرياضية بين المدارس: شاركت فرقنا في المراحل المتوسطة والعليا في مسابقات كرة القدم، وكرة الطائرة، وكرة السلة. لعب طلابنا بشكل ممتاز، وأظهَّرواً روح رياضية عالية، مثلوا المدرسة بأفضل طريقة. كما حصلوا على المركزين الثَّالث

والرابع في عدة ألعاب. تهانينا



كما شاركت فرق الأولاد والبنات في المراحل المتوسطة والعليا في مباريات ودية مع مدرسة أسرار القبندي تنانية اللغة والمدرسة الأمريكية في الكويت.

الأحداث القادمة في ديسمبر:



معرض الجامعات: في 6 ديسمبر، ستستضيف المدرسة الكندية ثنائية اللغة معرضاً دولّياً للجامعات بالتعاون مع مجموعة .MECسيكون لدى طُلاب الصف الثاني عشر فرصة لطرح الأسنلة حول متطلبات القبول والتخصصات المتاحة في دول مختلفة.

لم شمل الخريجين: تفخر CBSبتخريجيها، لذا يُدعى الطلاب الذين تخرجوا من CBSفي دفعات 2015 وما بعدها لحضور لم شمل الخريجين الخامس في مساء يوم 22 دىسمېر.



قيمة الشهر: المواطنة العالمية



Sincerely, Ms. Gihan Hassan High School Principal

23 دىسىمېر نهاية الربع الثانى

> 24 دىسمېر إلى 5 يناير إجازة الشتاء